

HKYPA 視頻賽要求

HKYPA Video Recording Guide

1. 建議使用 720p 像素 (過大超出上傳限制 · 過小影像效果亦不理想) 拍攝
It is recommended to use 720p pixels (too large exceeds the upload limit, too small image effect is not ideal)
2. 不多於 1GB 容量的 MP4, WMV, MOV or MPG. 檔案
MP4, WMV, MOV or MPG. files with no more than 1GB capacity
3. 錄影必須連續演奏 · 未編輯 (亦稱一鏡到底)
The video must be played continuously without editing (also known as one shot to the end)
4. 鋼琴科目盡量能拍攝整個鍵盤和使用腳踏的角度
For piano classes, try to capture the entire keyboard and the angle of the pedal
5. 其他樂器科目亦需就聲音效果保持良好的演奏距離拍攝
Other instrument subjects also need to maintain a good playing distance for sound effects
6. 提交相關錄影檔案前應先檢查一次 · 確保聲音和影像均合標準和質量後才展開上傳程序。
Before submitting the relevant video files, check once to ensure that the audio and video are in compliance with the standards and quality before starting the upload process.
7. 所有視頻一經上傳 · 不得更改。
Once uploaded, all videos cannot be changed.